
Transport-, Bygnings- og Boligudvalget

Til: Transport-, bygnings- og boligministeren

Dato: 26. november 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

B 8
Forslag til folketingsbeslutning om maksimalt én fællesanvisning af ungdomsboliger i en

kommune og mulighed for én fællesanvisning på tværs af kommuner.

Af Søren Egge Rasmussen (EL) m.fl.

Spørgsmål 4

Kan forslaget gøre det vanskeligt for kommunerne at håndtere særegne problemstillinger

med ungdomsboliger, f.eks. hvis de har en høj andel af handicappede eller andre udsatte

unge, som skal prioriteres?

Ved svaret bedes ministeren lægge til grund, at den foreslået ordning svarer til den ord-

ning, der var med i det lovforslag, som den tidligere regering (Venstre) sendte i høring i

oktober 2016, jf. bemærkningerne til beslutningsforslaget.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Roger Courage Matthisen (ALT).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Roger.Matthisen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Lennart Damsbo-Andersen
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